
Protokół Nr LXXXIV z LXXXIV 
sesji Rady Miasta Dęblin 

z dnia 26 października 2023 roku 

Ad. pkt 1 Otwarcie sesji (godz. 14:00). 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Ratusza Miasta. 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad. 
Sesję prowadził Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski. Listy obecności radnych, 
przewodniczących zarządów osiedlowych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/deblin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmiany do przedstawianych projektów uchwał. 
Protokołowano zgodnie z porządkiem obrad. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. W sesji uczestniczyło - 13 radnych. Nieobecni 
Radni: Leopold Świetliński, Artur Marzysz. 

lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cydcjko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzęda Ewa obecna 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej obecny 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja obecna 

15 Wojtyś Jarosław obecny 
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obecni 

wszyscy 

procent 

Kworum zostało osiągnięte 

13 

15 

86,67 % 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta - Maciej Krygrowski poinformował, że radni otrzymali 
porządek obrad wraz z projektami uchwał. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka zgłosiła wniosek do porządku obrad o dodanie punktu li. 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad 
ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej poboru 
w drodze inkasa. Uchwała ta dotyczy poboru opłaty targowej na „targu staroci" zorganizowanym 
przy ul. Niepodległości. Abyśmy mogli organizować takie targi należy wprowadzić odrębną 
stawkę za opłatę targową. Rozpoczęlibyśmy taką działalność od drugiej niedzieli listopada 
i kontynuowalibyśmy ją dalej. Miejmy nadzieję, że z powodzeniem. Taki rodzaj handlu cieszy 
się w innych miastach zainteresowaniem, zarówno ze strony kupujących, jak i handlujących. Po 
wprowadzeniu tej uchwały, moglibyśmy umożliwić również u nas działalność handlową tego 
typu. 

głosowanie Wniosek Burmistrza Miasta o dodanie do porządku obrad jako punkt 7i. uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad 
ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej 
poboru w drodze inkasa 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

26 października 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość 

11 

0 

0 

czas 

większość 

14:09:34 - 14:10:10 

zwykła 

procent status 

100% pula głosów 

0 % oddanych głosów 

0 % nieoddanych 
głosów 

ilość 

15 

11 

4 

procent 

73.33 % 

26.67 % 

Ip nazwisko imię głos 
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1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Swietliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

W związku z przyjęciem przez Radę Miasta wniosku Burmistrz Przewodniczący RM przedstawił 
porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku szkolnym 

2022/23. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r.; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z zakresu 

transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego; 
d) zmieniająca uchwałę XXV/126/2012 Rady Miasta Dęblin z dnia 29 lutego 2012 roku 

w sprawie nadania statutów osiedli na terenie Miasta Dęblin; 
e) zatwierdzenia Regulaminu Pracy Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Dęblinie; 
f) przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru nazwy 

dla nowopowstałego ronda, zlokalizowanego na skrzyżowaniu ulic Adama Mickiewicza 
(ciąg drogi powiatowej nr 1449L w Dęblinie) i Tadeusza Kościuszki oraz ciąg drogi 
wojewódzkiej nr 801 w Stężycy (obręb Nadwiślanka); 
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p) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
MIERZWIĄCZKA w Dęblinie; 

h) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary III w Dęblinie; 
i) zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad 

ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej 
poboru w drodze inkasa. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w zakresie złożonych 
oświadczeń majątkowych. 

9. Informacja o podmiotach z terenu miasta Dęblin, w których będzie wykonywana praca 
społecznie użyteczna w 2024 r. oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Rykach w tym 
zakresie. 

10. Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miasta. 
11. Zatwierdzenie protokołu z LXXXI - XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 
12. Zamknięcie sesji. 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 14:13:12 - 14:13:36 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

Protokół Nr LXXXIV z LXXXIV Sesji Rady Miasta Dęblin z dnia 26 października 2023 roku ^ 



9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Kwa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad. 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o swojej pracy od ostatniej sesji: 
- 28 września brałem udział w uroczystości z okazji 30-lecia Stowarzyszenia Seniorów 
Lotnictwa Wojskowego w Dęblinie. Uroczystość odbyła się w Pałacu Jabłonowskich 
w Dęblinie; 
- 29 września wraz z Panią Burmistrz i Wiceprzewodniczącym RM Mieczysławem Groblcm 
wręczaliśmy medale z okazji 50-lecia pożycia małżeńskiego; 
- 10 października wraz z Panią Burmistrz braliśmy udział w uroczystym święcie żołnierzy 
rezerwy. Uroczystość odbyła się w SPSP na terenie LAW; 
- 11 października brałem udział w posiedzeniu komisji w sprawie statutu Miasta Dęblin; 
- 12 października wraz z Wiceprzewodniczącym Mieczysławem Groblem, Panią Burmistrz 
i pracownikami UM brałem udział w uroczystym wręczeniu gratulacji z okazji 100-lecia urodzin 
mieszkańca miasta; 
- 13 października brałem udział w święcie 4 Skrzydła Lotnictwa Szkolnego. Uroczystość odbyła 
się pod pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 6 października brałem udział w promocji na pierwszy stopień podoficerski w SPSP w Dęblinie; 
- 16 października brałem udział w nadzwyczajnej Sesji RM; 
- 17 października brałem udział w święcie utworzenia 4 Pułku Saperów w Dęblinie. Uroczystość 
odbyła się na terenie Twierdzy w Dęblinie; 
- 21 października brałem udział w ślubowaniu klas pierwszych w Ogólnokształcącym Liceum 
Lotniczym w Dęblinie. Uroczystość odbyła się w Klubie uczelnianym LAW; 
- 23 października brałem udział w posiedzeniu komisji opiniujących materiały na dzisiejszą 
sesje. 

Burmistrz Miasta przedłożyła informację o swojej pracy między sesjami: 
- 27 września spotkałam się w UM z przedstawicielami Towarzystwa Przyjaciół Dęblina 
w sprawie funkcjonowania Izby Historycznej w Dęblinie położonej nad Wisłą, której drugi etap 
remontu dobiega końca; 
- 28 września wraz z Przewodniczącym RM Maciejem Krygrowskim brałam udział w jubileuszu 
30-lecia Stowarzyszenia Seniorów Lotnictwa Polskiego odd. w Dęblinie. Jubileusz odbył się 
w Pałacu Jabłonowskich; 
- 29 września w UM zorganizowano uroczyste spotkanie par małżeńskich, które obchodziły 
50 rocznicę zawarcia związku małżeńskiego. Gratulacje oraz list od Prezydenta RP wraz 
z odznaczeniami składali Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego, Przewodniczący 
i Wiceprzewodniczący Rady Miasta; 
- 1 października wręczyłam nagrody 4 Ogólnopolskiego Mitingu Modelarskiego w Muzeum Sił 
Powietrznych; 
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3 października wraz z pracownikami UM oraz Radnym Arturem Marzyszem uczestniczyliśmy w 
spotkaniu dotyczącym modernizacji ul. Spacerowej. Zapoznaliśmy się z projektem inwestycji, 
której realizacja rozpocznie się w przyszłym roku; 
- 4 października z mojej inicjatywy wraz z pracownikami UM spotkaliśmy się z Prezesem TPD 
Panią Grażyną Szczepańską oraz wykonawcą, aby obejrzeć uszkodzony dach w budynku po 
byłym mieszkaniu dr Sochackiego. Po wstępnej ocenie dachu wykonawca podjął się załatania 
dziur w dachu płytami z blachy. Prezes TPD zobowiązała się zakupić materiał ze środków 
zebranych przez TPD. Miasto zobowiązało się pokryć koszty robót. Prace zostały już wykonane. 
- 4 października uczestniczyłam w spotkaniu plenerowym przy ognisku na ternie MDK, 
zorganizowanym przez Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów Oddz. w Dęblinie; 
- 6 października brałam udział w uroczystej promocji podoficerskiej w SPSP w Dęblinie przed 
Pomnikiem Bohaterskim Lotnikom Dęblińskiej Szkoły Orląt; 
- 10 października brałam udział w święcie Żołnierza Rezerwy w auli głównej LAW na 
zaproszenie SPSP, a także uczestniczyłam w inauguracji Roku Akademickiego LAW w Sali 
widowiskowej Klubu Uczelnianego LAW; 
- 11 października w ramach prac komisji RM spotkaliśmy się, aby dokonać zmian 
w obowiązującym Statucie Miasta; 
- 12 października w UM wraz z Kierownikiem USC Małgorzatą Zamojską zorganizowałam 
uroczystość jubileuszu 100-lccia urodzin mieszkańca Dęblina. Zwołałam także pierwsze 
posiedzenie nowo wybranej Rady Społecznej SP ZOZ w Dęblinie w siedzibie budynku na 
ul. Michalinowskiej, gdzie obecnie znajduje się Ośrodek Psychologiczno-Terapeutyczny; 
- 13 października obchodziliśmy jubileusz 55-lecia SP nr 4 połączonym z Dniem Edukacji 
Narodowej w siedzibie szkoły, a także jubileusz 15-lecia sformułowania 4 Skrzydła Lotnictwa 
Szkolnego; 
- 19 października odbyło się spotkanie w sprawie płatnych stref parkowania i płatnych 
parkingów z przedstawicielami dowódców jednostek wojskowych z terenu Garnizonu Dęblin 
oraz Radnymi RM. Przedstawiciel LAW zadeklarował, ze uczelnia ma w planach wybudowanie 
piętrowego parkingu dla studentów na ok. 600 miejsc, na przełomie 2025-2026. Przedstawiciel 
4 Skrzydła Lotnictwa Szkolnego zobowiązał się, że wystosuje pismo do właściwych organów 
Ministerstwa Obrony Narodowej, aby rozważyć możliwość budowy parkingu dla studentów 
i kursantów na terenie Lotniska. Ponadto ustalono, że miasto wydzieli geodezyjnie cześć działki 
przy ul. Saperów na potrzeby urządzenia tam miejsc parkingowych dla 4 Pułku Saperów; 
- 19 października odbyło się otwarcie wystawy Pani Grażyny Szczepańskiej pt. „Ślady 
Bohaterów. Dęblińska konspiracja w czasie II Wojny Światowej" zorganizowanej przez TPD 
w Miejskiej Bibliotece Publicznej. Wydarzenie cieszyło się dużym zainteresowaniem 
mieszkańców, dlatego wystawa będzie prezentowana w Muzeum Sił Powietrznych, w szkołach, 
które zechcą podjąć taką wystawę, a następnie planujemy pokazać ją również w siedzibie UM; 
- 2 października brałam udział w wieczorze autorskim poety Mirosława Czarnego w MDK 
w Dęblinie; 
- 21 października brałam udział w uroczystości ślubowania uczniów klasy pierwszej 
Ogólnokształcącego Liceum Lotniczego w Dęblinie w sali widowiskowej Klubu Uczelnianego 
LAW; 
- 21 października uczestniczyłam również w jubileuszu 115-lecia Banku Spółdzielczego 
w Rykach w Sali Bankietowej „Morenowy Dwór" w Przykwie; 
- 22 października brałam udział w zebraniu sprawozdawczym, zwołanym przez zarząd Koła 
PZW „Start" w Dębinie; 
- 23 października uczestniczyłam w posiedzeniu stałych komisji Rady Miasta opiniujących 
materiały na dzisiejsza sesję; 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka poinformowała, że wyniku złożenia przez nas trzech 
wniosków do programu rządowego „Polski Ład" otrzymaliśmy na jeden wniosek pozytywną 
odpowiedź. Otrzymaliśmy zapowiedź wsparcia finansowego w kwocie 8 min. zł na budowę 
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zeroemisyjnego systemu komunikacji miejskiej w Dęblinie. Zadanie to będzie obejmowało 
utworzenie ekologicznego systemu komunikacji miejskiej w Dęblinie poprzez zakup taborów w 
postaci dwóch zeroemisyjnych, niskopodłogowych autobusów elektrycznych o zasięgu 
minimum 200 km oraz budową infrastruktury niezbędnej do eksploatacji pojazdów m.in. stacji 
ładowania, zajezdni autobusowej wraz z montażem instalacji fotowoltaicznej o mocy 
dostosowanej do zapotrzebowania autobusów. Zadanie przewidziane jest do realizacji do 
29 sierpnia 2025 roku. 

Ad. r>kt. 5 Sprawy różne, wolne wnioski i złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 

W związku ze zgłoszeniem się do wypowiedzi mieszkańca Rada Miasta przystąpiła do 
głosowania nad udzieleniem głosu. 

Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu. 

głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

26 października 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość 

lp 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

nazwisko 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzęda 

Jakubik 

Krygrowski 

Kurowski 

procent 

8 0 %  

1 0 %  

1 0 %  

czas 

większość 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych 
głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

14:23:35 - 14:24:06 

zwykła 

ilość procent 

15 

10 66.67% 

5 33.33 % 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nie głosował 

WSTRZYMAŁ SIĘ 

ZA 
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9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa PRZECIW 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Przewodniczący Zarządu os. Micrzwiączka Dariusz Wojdat - mam prośbę do Pani 
Burmistrz, w związku z tym, że złożyliśmy do Starosty pismo o wyniesione przejścia dla 
pieszych na ul. 1-go Maja przy ul. Ogrodowej przy ul. Grunwaldzkiej. Okazało się, że ta droga 
jest drogą strategiczną i takich przejść wyniesionych nic można tam zrobić, ale być może będą 
inne pomysły. Mam jednak prośbę, aby Pani Burmistrz i osoby odpowiedzialnej za sprawy 
drogowe o wsparcie mieszkańców (pismo podpisało ok. 40 osób). Jeśli będzie się coś działo w 
tym zakresie, żeby miasto to wsparło. Być może będzie trzeba zrobić tam np. radar, który będzie 
pokazywał prędkość, lub coś takiego, co spowolni tam ruch, bo niedawno znowu były na tym 
łuku dwie kolizje. Nie winię drogi tylko ludzi, którzy nie przestrzegają prędkości, która powinna 
tam być zachowana. Powinna być, ale trzeba zrobić coś żeby spowolnić ruch. Dlatego proszę, 
aby ten temat był na uwadze władz miasta, bo jest bardzo ważny. Jeszcze nikt tam nie zginął, ale 
w każdej chwili może wydarzyć się nieszczęście. 
Pan Krzysztof Karbowski -- w związku, że dostałem na niektóre złożone dotychczas wnioski 
odpowiedź, że będą realizowane w ramach budżetu na 2024 rok postuluję: 
- o zabezpieczenie środków na remont pomnika Niepodległości; 
- wykonanie płyty Honorowego Obywatela Miasta Dęblin Andrzeja Haase, Irenie Haasc, 
pułkownika Hrynkiewicza; 
- wykonanie szlaku niebieskiego, który został zniszczony podczas budowy obwodnicy Dęblina. 
Budowa chodnika do Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej; 
- budowę ciągu pieszo-jezdnego do posesji w drodze dojazdowej ul. Towarowa, w związku, 
że jest to droga powiatowa powinien uczestniczyć w tym powiat; 
- rewitalizację pomnika 15 Pułku Piechoty Wilków; 
- odbudowę szlaku rowerowego na ul. Towarowej, który również zniknął podczas budowy 
obwodnicy; 
- iluminacja pomnika 15 Pułku Piechoty Wilków; 
- wykonanie monitoringu w centrum miasta; 
- rewitalizację zborowych mogił jeńców rosyjskich niemieckiego Stalagu 307, oraz mogiły 
zbiorowej jeńców włoskich - niemieckiego stalagu 77; 
- ponowne zamontowanie na elewacji frontowej MDK właściwej tablicy instytucji oraz herbu 
miasta Dęblin, które zostały zdemontowane podczas prac termomodernizacyjnych; 
- spowodować resekcje kasztanowca rosnącego po lewej stronie alei biegnącej do pomnika 
15 Pułku Piechoty Wilków. 

Ad nkt. 6 Informacja o stanic realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku 
szkolnym 2022/23. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pictuszewska przedstawiła informację o stanic 
realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku szkolnym 2022/23 (stanowi załącznik do 
protokołu). 
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Dyskusja: 
Przewodniczący Zarządu os. Staszica Roman Bytniewski czy jest szansa, aby w naszym 
liceum jeszcze w tym roku szkolnym otworzyć 3 klasę pierwszą liceum? Ponieważ z informacji, 
które do nas docierają jest duża rzesza młodzieży, która chętnie wróciłaby do Dęblina. Jest 
jeszcze szansa, że w związku z informacją o zamknięciu mostu na Wieprzu ta ilość może się 
zwiększyć. Nie muszę mówić, jakie byłyby to korzyści dla naszej szkoły, również dla miasta. 
Nie tylko w tym roku, ale także na przyszłość. Pani Naczelnik na początku powiedziała, 
że zwiększyła się ilość etatów nauczycieli wspomagających czy nauczycieli związanych 
z edukacją PP. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietuszewska - zgodnie z wytycznymi do 
ustawy z 22 lipca 2022 roku, obowiązkowo zostały utworzone etaty psychologów, pedagogów 
specjalnych i terapeutów, etaty pedagogów zwyczajnych funkcjonowały już w placówkach. 
Przewodniczący Zarządu os. Staszica Roman Bytniewski - Nic konsultowałem tego jeszcze 
z Panią Dyrektor i do końca nie wiem, ale jak to się ma do tego, ze część nauczycieli dostało 
wypowiedzenia, nauczyciele dostali odprawy, część odeszła też do innych szkół, a w tym 
momencie zatrudnia się na ich miejsca nauczycieli dochodzących. Czyli dyrektor ma to 
utrudnienie, że nie ma swojego nauczyciela, tylko jest nauczyciel, z którym się trzeba dzielić, bo 
jest to nauczyciel przychodzący z innej szkoły. Jednego nauczyciela się zwalnia i płaci się mu 
odprawę, a na jego miejsce zatrudnia się innych nauczycieli na części etatów. Jak to wygląda, 
jeśli chodzi o dyscyplinę finansów publicznych? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietuszewska - Nie mam wiedzy czy 
nauczyciele są zatrudniani w placówkach dochodzący, czy nauczyciele są zatrudnieni na etatach. 
Mam to w arkuszu. Ale w kwestii pomocy psychologiczno-pedagogicznej mówiłam o tym, że 
zostały utworzone nowe etaty w związku z wytycznymi ministra. Z tego co wiem, na te etaty 
w placówkach osób z kwalifikacjami nie było. Dlatego są zatrudnione osoby, które pewnie 
w dużej mierze są dojeżdżającymi z innych miejscowości, bo nie ma w Dęblinie psychologów, 
pedagogów specjalnych. Pewnie dyrektorzy pozyskali w dużo łatwiejszy sposób niż 
psychologów. 
Przewodniczący Zarządu os. Staszica Roman Bytniewski - w arkuszu organizacyjnym, który 
był składany w maju lub czerwcu nic były ujęte godziny wynikające z orzeczeń. Wtedy poszła 
też informacja w środowisko nauczycielskie, że nauczyciele będą zatrudniani od 15 września do 
końca maja. Wtedy wśród nauczycieli wywołało to troskę, co będzie robił, kiedy nie będzie 
zatrudniony cały rok tylko 8 miesięcy. Spowodowało to, że część nauczycieli postanowiło 
„odpłynąć" z miasta i z naszej szkoły odeszli gdzie indziej, a na ich miejsce zostali zatrudnieni 
nauczyciele, którzy dochodzą z innych szkół. Na ile ta informacja, że nauczyciele mają być 
niczatrudniani na cały rok tylko na kilka miesięcy jest sprawdzona, czym ona była podparta 
i czym umotywowana? 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietuszewska - nic możemy przyznawać 
pomocy psychologiczno-pedagogicznej w maju gdyż nie wiemy czy ta pomoc będzie 
świadczona od września przyszłego roku szkolnego. Podjęliśmy taka decyzje z różnych 
powodów m.in., dlatego, że uczniowie wyprowadzali się z miasta, a taką pomoc mieli 
przyznaną, co się łączy z tym, że nauczyciele byli zatrudnieni na etatach. Po konsultacjach 
z kadrą zarządzającą placówek, uzgodniliśmy, że taka pomoc będziemy przyznawać po 
utworzeniu indywidualnych programów edukacyjno-tcrapcutycznych po wakacjach, czyli 
po 31 sierpnia 2023 roku i taka pomoc zostanie przyznana we wrześniu. Jeżeli ona będzie już 
pewna na podstawie konkretnych podań rodziców. Wiem, że są kontynuacje, ale w kontynuacji 
też były przypadki, że dzieci się wyprowadzały, a nauczyciele dostawali godziny, to jest właśnie 
dyscyplina budżetowa. 
Przewodniczący Zarządu os. Staszica Roman Bytniewski - Tak, tylko, jeżeli nauczycielowi 
wypłaca się odprawę, a na to miejsce na jego godziny zatrudnia się innego, to tu nie ma 
dyscypliny budżetowej. Proszę jeszcze odpowiedź na moje pierwsze pytanie. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietuszewska - trudno nam się w tym 
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momencie do tego odnieść. Musimy zapoznać się z sytuacją w placówce. Porozmawiamy 
z Panią Dyrektor, zapoznamy się i jeżeli będą sygnały, ze możliwe jest utworzenie 30-osobowa 
klasa, to niewykluczone, że takie decyzje zapadną. Na tą chwile takiej wiedzy nie posiadamy. 
Dyrektor ZSO Joanna Pardo - jestem na jutro umówiona z Panią Burmistrz właśnie na taką 
rozmowę. Skoro temat ten już został poruszony, to nic ukrywam, że na tą chwilę mam dwie 33 
i 34-ososowe klasy i nie jestem w stanie do tych klas przyjąć większej liczby uczniów ze 
względu na to, że nie posiadam tak dużych klas. Na tą chwilę odesłałam już ok. 10 osób, które 
chciały przyjść do nas do szkoły. W związku z tym sama widzę, że byłaby konieczność 
utworzenia trzeciej klasy i podzielenia tych dwóch na trzy. Wtedy były to trzy klasy po 23 osoby 
z możliwością dopełnienia do większej ilości. Tym bardziej, że jeśli ma być zamknięty most na 
Wieprzu, to napływ uczniów do naszej szkoły na pewno będzie. Wiciu uczniów, którzy chcieli 
przyjść do pierwszej kasy odsyłam i najczęściej idą do konkurencji w Rykach. Nie ukrywam, że 
wybieram się z tym tematem do Pani Burmistrz. Zobaczymy i przekalkulujemy jak to będzie 
wyglądało. Skoro ten temat już powstał, to chciałam wytłumaczyć, że są przygotowania, 
kalkulacje finansowe i ilościowe jak to będzie mniej więcej wyglądało. Myślę, że nie byłby to 
taki duży koszt, a zysk dla miasta i dla szkoły myślę, że byłby duży. Jest to kwestia 
porozmawiania 
i uzgodnienia. 
Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlaściak-Pietuszewska - zysku z oświaty nie mamy 
żadnego. Możemy mieć mniejszą stratę. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - Podsumowując pracę w placówkach oświatowych, to ten 
rok szkolny zakończył nam się dobrym wynikiem egzaminów maturalnych. Na pierwsze miejsce 
stawia Zespół Szkół Ogólnokształcących. Dziękuję za to, bo od wiciu lat to się nie zdarzyło, 
żeby 100% młodzieży zdało u nas maturę. Klasa była niewielka, ale wiem, że była trudna. Jest to 
sukces wszystkich, ale też wychowawcy, któremu proszę pogratulować i podziękować. Jest to 
wspaniały wynik. Myślę, że będzie to zachęcało młodzież, aby przychodziła do naszej szkoły 
średniej. Widać było to już w tym roku szkolnym gdzie, mogły powstać dwie pełne klasy 
pierwsze. Dziękuję wszystkim dyrektorom, którzy przyczynili się, że nasze szkoły wypiękniały. 
Dziękuję Dyrektorowi Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3, w którym tak wiele się działo 
i doprowadziło do pięknego wyglądu placówki. Jest to również wysiłek nauczycieli oraz 
pracowników administracyjnych, aby wytrwać przy tak dużych remontach placówek. Serdecznie 
dziękuje za cierpliwość, chociaż denerwowaliśmy się wszyscy czy uda się skończyć na czas i 
czy ta tcrmomodernizacja w tym roku wyjdzie. Podobnie w MP nr 1 nowa Pani Dyrektor 
przyjmowała całe przedszkole jeszcze w trakcie prac termomodernizacyjnych. Dziękuję, że 
podjęła Pani ten trud. W SP nr 4 tcrmomodernizacja dotyczyła wnętrza szkoły, oraz zewnątrz 
szkoły gdzie była inna firma, która nie wywiązywała się z kontraktów. Jako pracownicy UM 
pilnowaliśmy obu firm, jednej udało się skończyć w terminie, drugiej jeszcze nie i będziemy 
wracać do tego tematu. Dzięki temu, że pracownicy szkoły bardzo się starali, zarówno 
administracja jak i pracownicy obsługi pięknie zmodernizowaliśmy kuchnię. W tej chwili jest to 
kuchnia na miarę XXI wieku. Dzięki współpracy i temu, że wszyscy się zaangażowali mamy 
wspaniałą placówką. Remont realizowaliśmy z projektu „Posiłek w szkole", który był również 
realizowany przez Ośrodek-Szkolno Wychowawczy. Ośrodek Szkolno-Wychowawczy został 
zrobiony wielowymiarowo. Termomodernizacja jest już skończona i wygląda pięknie. Projekt 
„Posiłek w szkole" - zrobiona stołówka oraz doposażenie kuchni. Bardzo licznie i skutecznie 
pozyskiwany przez Panią Dyrektor wolontariat, który wymalował całą szkołę od wewnątrz. 
Takie działania dyrektorów zasługują na ogromne podziękowania, ponieważ wykonaliście 
bardzo dużo „dobrej roboty". SP nr 2 dzięki staraniom Pani Dyrektor, która wyszła z bardzo 
dużą oszczędnością i dzięki jej umiejętnościom organizacyjnym mogliśmy wykonać w tym roku 
drogę dojazdową. Mogliśmy to zrobić dzięki zaangażowaniu i determinacji Dyrektora i 
Wicedyrektora. W MP nr 4 nie możemy zrobić za wiele, bo ze względu na techniczną stronę nie 
możemy wykonać termomodcrnizacji obiektu, ale nowa Pani Dyrektor również przedsięwzięła 
wiele kroków, aby już od nowego roku szkolnego dzieci mogły przyjaźnie się zaadaptować. 
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Dziękuję wszystkim dyrektorom, ponieważ wszyscy się przy tych przedsięwzięciach 
angażowaliście. Wszystkie placówki oświatowe mamy na pokaz. Jadąc przez miasto mamy 
piękne kolorowe placówki, które były szare, bure i brudne. Dzisiaj wyglądają naprawdę pięknie. 
Pieniądze, które na to pozyskaliśmy to jedno, ale drugie to to, co Państwo musieliście przeżyć 
i decyzje, jakie musieliście podjąć w tych placówkach. Jest to wasz ogromny trud. To samo było 
w ZSO. Pamiętamy, jaki był trud i szybkie przygotowanie do rozpoczęcia roku szkolnego. 
Cieszmy się tymi osiągnięciami, bo nie są to tylko osiągnięcia w wynikach. W niektórych 
placówkach niestety w tym roku nic było najlepiej, nie mogę tego powiedzieć o SP nr 4. Mam 
nadzieję, że przyszłość przyniesie nam dobre rozwiązania w zakresie poziomu osiągniętej 
edukacji. Pozostałe placówki pięknie się uplasowały na tle kraju, województwa i powiatu. 
Radny Waldemar Chochowski - miałem nie zabierać głosu, może Pani Burmistrz specjalnie 
tak chciała to ująć, zmusiła mnie do tego. Pani Burmistrz powiedziała, że placówki były bure, 
szare i brudne. To, że były szare może bym się zgodził, ale żadna nie była brudna ani zewnątrz 
ani wewnątrz. Wszystkie zawsze lśniły czystością. Muszę to powiedzieć, bo odwiedzałem je na 
wszelkiego rodzaju imprezach, więc to chyba jest przejęzyczenie. 
Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - mówię o zewnętrznej stronie placówek. 

Komisja Oświaty, kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniowała przedstawione 
sprawozdanie. 

Przewodniczący RM stwierdził, ze Rada Miasta zapoznała się z przedstawioną informacją 
o stanie realizacji zadań oświatowych w mieście Dęblin w roku szkolnym 2022/23 (stanowi 
załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad. pkt 7 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Ad. pkt 7a wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r.: 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 

głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r. 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 15:27:39 - 15:28:03 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

1P nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sicklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/473/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2023 r. (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. pkt. b zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Majewska-Grobel - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosownia. 

głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 15:30:33 - 15:30:52 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/474/2023 w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej (stanowi załącznik do protokołu). 
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Ad. pkt 7 c udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań 
z zakresu transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego oraz Komisja Gospodarki 
Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Dyskusja: 
Radna Urszula Czarnecka - ponieważ będzie dofinansowanie i podpisywana nowa umowa, to 
prosiłabym aby w tej umowie zostało zawarte rozliczenie przejazdu na tych dwóch trasach, tak 
jak rozlicza się MZK w Puławach, czyli za każdy sprzedany bilet. Jeśli jest taka możliwość, 
ponieważ przedstawiany jest ogólny zakup, a nic ma powiedziane ile rzeczywiście osób korzysta 
w danym momencie z tego środka transportu. 
Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - z powiatem ryckim mamy inne rozliczenie niż z 
MZK Puławy. Tutaj rozliczamy się na zasadzie ilości przejechanych wozokilometrów i takie 
będzie rozliczenie do umowy. Możemy tylko rozszerzyć umowę o to, aby nam przedstawiali ile 
sprzedali biletów. Natomiast rozliczenia nie możemy zmieniać, ponieważ jest przyjęta taka 
zasada. Pan Starosta pozyskuje pieniądze od Wojewody ma dopłatę 3 zł, pozostałe płacimy 
wspólnie po 50% powiat i miasto Dęblin. Także tutaj będziemy rozliczać się na zasadzie 
wozokilometrów. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z 
zakresu transportu zbiorowego na terenie powiatu ryckiego 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

1 Chochowski 

26 października 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość 

13 

0 

0 

czas 

procent 

1 00%  

0 %  

0 %  

większość 

15:35:01 - 15:35:26 

zwykła 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych 
głosów 

imię 

Waldemar 

ilość 

15 

13 

2 

głos 

ZA 

procent 

86.67 % 

13.33 % 
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2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/475/2023 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie zadań z zakresu transportu zbiorowego na 
terenie powiatu ryckiego. 

Ad. pkt 7 d zmieniająca uchwałę XXV/126/2012 Rady Miasta Dęblin z dnia 29 lutego 2012 
roku w sprawie nadania statutów osiedli na terenie Miasta Dęblin. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie zmieniająca uchwałę XXV/126/2012 Rady Miasta Dęblin z dnia 29 lutego 2012 roku w 
sprawie nadania statutów osiedli na terenie Miasta Dęblin 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 15:40:42 - 15:41:17 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Yyniki imienne 

1P nazwisko imię głos 

I Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rad Miasta przyjęła Uchwalę Nr LXXXIV/476/2023 zmieniająca uchwałę XXV/126/2012 
Rady Miasta Dęblin z dnia 29 lutego 2012 roku w sprawie nadania statutów osiedli na terenie 
Miasta Dęblin. 

Ad. nkt 7c zatwierdzenia Regulaminu Pracy Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału OA Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt nie był opiniowany przez komisję. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 
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głosowanie zatwierdzenia Regulaminu Pracy Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

26 października 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

czas 

większość 

15:43:40 - 15:44:00 

zwykła 

status ilość procent status ilość 

ZA 13 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

1P nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

procent 

86.67 % 

13.33 % 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/477/2023 w sprawie zatwierdzenia Regulaminu 
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Pracy Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie. 

Ad. pkt 7 f przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących 
wyboru nazwy dla nowopowstałego ronda, zlokalizowanego na skrzyżowaniu ulic Adama 
Mickiewicza (ciąg drogi powiatowej nr 1449L w Dęblinie) i Tadeusza Kościuszki oraz ciąg 
drogi wojewódzkiej nr 801 w Stężycy (obręb Nadwiślanka). 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Komunalnej Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku ze zgłoszeniem się mieszkańca przystąpiono do głosowania nad udzieleniem głosu. 

Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu. 

głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Krzysztofowi Karbowskiemu 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

Wyniki imienne 

26 października 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość 

1 0  

1 

2 

1P nazwisko 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzęda 

Jakubik 

procent 

76.92 % 

7.69 % 

15.38% 

czas 

większość 

15:50:46 - 15:51:07 

zwykła 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych 
głosów 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Ewa 

Maciej 

ilość 

15 

13 

2 

głos 

ZA 

PRZECIW 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

procent 

86.67 % 

13.33 % 
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7 Krygrowski Maciej WSTRZYMAŁ SIĘ 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa WSTRZYMAŁA SIĘ 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Pan Krzysztof Karbowski - chciałem złożyć informację do uzasadnienia, żc na części gruntów 
powstańca styczniowego, który otrzymał z inicjatywy Marszałka Piłsudskiego, porucznika 
Aleksandra Euchasta, który wraz z Augustem Sochackim stanowili element patriotyzmu 
i odniesienia do wybijania się Polski o niepodległość w Dęblinie, wtedy w gminie Irena. 
Wczoraj w Rykach nastąpiła promocja książki o Powstanie Styczniowym autorstwa Pana 
Mirosława Mackiewicza, członka Towarzystwa Przyjaciół Stężycy oraz przewodniczącej 
Towarzystwa Przyjaciół Ryk. W bieżącym roku przypada 160 rocznica wybuchu Powstania 
Styczniowego. Także na części gruntów posesji, o której mówię wybudowane jest przedmiotowe 
rondo. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru 
nazwy dla nowopowstałego ronda, zlokalizowanego na skrzyżowaniu ulic Adama 
Mickiewicza (ciąg drogi powiatowej nr 1449L w Dęblinie) i Tadeusza Kościuszki oraz 
ciąg drogi wojewódzkiej nr 801 w Stężycy (obręb Nadwiślanka) 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 

typ 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

26 października 2023 r. 

głosowanie jawne imienne 

ilość 

13 

0 

0 

czas 

większość 

procent status 

100 % pula głosów 

0 % oddanych głosów 

0 % nieoddanych 
głosów 

15:52:58 - 15:53:53 

zwykła 

ilość procent 

15 

13 86.67 % 

2 13.33% 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/478/2023 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 
z mieszkańcami miasta Dęblin, dotyczących wyboru nazwy dla nowopowstałego ronda, 
zlokalizowanego na skrzyżowaniu ulic Adama Mickiewicza (ciąg drogi powiatowej nr 1449L 
w Dęblinie) i Tadeusza Kościuszki oraz ciąg drogi wojewódzkiej nr 801 w Stężycy (obręb 
Nadwiślanka). 

Ad. pkt 7 g przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
MIERZWIACZKA w Dęblinie. 

Naczelnik Wydziału GKP Marcin Daniel - przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

glosowanie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
MIERZWIĄCZKA w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 26 października 2023 r. czas 15:55:58 - 15:56:20 

typ glosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 2 13.33 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/479/2023 w sprawie przystąpienia do zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego MIERZWIĄCZKA w Dęblinie. 

Ad. pkt. 7 h miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary III 
w Dęblinie. 

Starszy inspektor ds. planowania przestrzennego Krzysztof Kuropatwa - przedstawił projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary 111 w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 15:58:24 - 15:59:18 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100% pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80 % 

WSTRZYMAŁO 0 0% nieoddanych 3 20 % 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydcjko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa nie głosowała 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 
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14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/480/2023 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Żdżary III w Dęblinie. 

Ad pkt. 7 i zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia 
zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia 
jej poboru w drodze inkasa. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 
(stanowi załącznik do protokołu). 

Projekt uchwały nie był opiniowany. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad 
ustalania i poboru oraz tenninów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jc 
poboru w drodze inkasa 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 16:01:52 - 16:02:17 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZN 13 100 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZN 

3 Czarnecka Urszula ZN 

4 Grobel Mieczysław ZN 

5 Grzęda Ewa ZN 
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6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła Uchwałę Nr LXXXIV/481/2023 zmieniająca uchwałę w sprawie 
wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, 
wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa. 

Ad. pkt 8 Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w zakresie 
złożonych oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - przedstawił Informacja w zakresie złożonych 
oświadczeń majątkowych (stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła informację w zakresie złożonych 
oświadczeń majątkowych (stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 9 Informacja o podmiotach z terenu miasta Dęblin, w których będzie wykonywana 
praca społecznic użyteczna w 2024 r. oraz opinia Prezesa Sądu Rejonowego w Rykach 
w tym zakresie. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - przedstawiła informację o podmiotach z terenu miasta 
Dęblin, w których będzie wykonywana praca społecznie użyteczna w 2024 r. oraz opinia Prezesa 
Sądu Rejonowego w Rykach w tym zakresie. 

Ad. 10 Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miasta.Ponieważ nie wpłynęły uwagi do 
protokołu z LXXX sesji Rady Miasta przystąpiono do jego zatwierdzenia. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z LXXX sesji Rady Miasta, 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 16:12:14-16:12:32 

typ glosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 13 86. 

WSTRZYMAŁO 1 7.69 % nieoddanych 2 13. 
SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Swietliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja ZA 

15 W oj tyś Jarosław ZA 

Ad. 11 Zatwierdzenie protokołu z LXXXI sesji Rady Miasta.Ponieważ nie wpłynęły uwagi 
do protokołu z LXXXI sesji Rady Miasta przystąpiono do jego zatwierdzenia. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

Zatwierdzenie protokołu z LXXXI - XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta. 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 października 2023 r. czas 16:12:55-16:13:16 
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typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

większość zwykła 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 92.31 % pula głosów 15 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 7.69 % nieoddanych 
głosów 

2 13.33 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzęda Ewa ZA 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej ZA 

9 Marzysz Artur nieobecny 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nieobecny 

14 Wojewoda - Sicklicka Patrycja ZA 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad. pkt 12 Zamkniecie sesii. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady 
zamknął LXXXIV sesję Rady Miasta. 

- Maciej Krygrowski 

Zamknięcie sesji - godz. 16.30. 

Na tym zakończono protokół. 

Protokołowała: 
Magdalena Piątek 

PRZEWfgN^ZĄCY RADY 

Maciej Krygrowski 
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